
 

 

 

 

 

 

 1 

 

Shiyi (Kevin) Xue 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Real estate and infrastructure 

◼ Structured finance and asset-backed securitization 

◼ Private equity and venture capital 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Xue specializes in REITs and asset-backed securities, real estate, and infrastructure.  His legal 

services mainly include conducting due diligence, providing PRC legal opinions, drafting and 

revising transaction documents, legal research, and translating legal documents.  Mr. Xue has 

participated in a broad range of asset securitization products, including many REIT public offerings, 

REIT types, and other ABS products. 

In addition, Mr. Xue has been involved in several venture capital and private equity financing 

transactions and IPO projects and has provided legal services for listed companies. 

EDUCATION 
Mr. Xue graduated with an LL.B. degree from the Shanghai University of Political Science and Law 

and then obtained his LL.M. degree and J.D. degree from the University of Minnesota, Twin Cities. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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薛诗仪 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 房地产和基础设施 

◼ 结构化金融和资产证券化 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

薛诗仪先生的主要执业领域为 REITs 及资产证券化、房地产和基础设施相关投融资等，主要

负责开展尽职调查、起草与审阅法律意见书、撰写交易文件、进行法律研究、翻译法律文件

等工作。薛诗仪曾参与多个公募 REITs、类 REITs、资产证券化产品的设立及发行。 

此外，薛诗仪先生还曾参与数个投融资项目、IPO 项目，并为上市公司提供常年法律服务。 

教育背景 

薛诗仪先生毕业于上海政法学院，获得法学学士学位，此后在美国明尼苏达大学双城分校学

习，先后获得法学硕士学位和法学博士学位。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


